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Protokół NR 7/2023  

z  

obrad Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna  

dnia 15.12.2023  

  

15 grudnia 2023 w Sali Sesyjnej Urzędu Miejskiego w Cieszynie od godziny 15
40

 

do godziny 19
50

 odbyły się obrady Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna, w których 

wzięło udział 13 członków.  

    

Porządek posiedzenia:   

  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie jego prawomocności. 

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Wręczenie nagród z konkursu „Logo Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna”. 

5. Sprawy mieszkańców. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania członka Młodzieżowej Rady Miejskiej 

Cieszyna. 

7. Wręczenie zaświadczenia o wyborze na Radnego Młodzieżowej Rady 

Miejskiej Cieszyna nowo powołaną Radną. 

8. Złożenie ślubowania przez nowo powołaną Radną Młodzieżowej Rady 

Miejskiej Cieszyna. 

9. Zapytania do komendanta Straży Miejskiej w Cieszynie i do Komendanta 

Komendy Powiatowej Policji w Cieszynie. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Zaopiniowania uchwały Parlamentu Młodych Rzeczypospolitej 

Polskiej „Nic o nas bez nas”. 

b) Deklaracji współpracy na rzecz aktywizacji środowiska 

akademickiego. 

11. Omówienie organizacji konferencji o prawach ucznia. 

12. Omówienie proponowanych działań do przeprowadzenia we współpracy z 

Radą Pożytku Publicznego w Cieszynie. 

13. Interpelacje i wnioski Radnych. 

14. Oświadczenia i sprawy różne. 

15. Zamknięcie sesji. 
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Obecni:  

1. Cholewa Bartosz  

2. Greniuch Judyta  

3. Gronowska Klaudia  

4. Jagiełło Paulina  

5. Janik Norbert  

6. Krzyżowski Andreas  

7. Lipa Patryk  

8. Łagowski Jan  

9. Markiewicz Matylda  

10. Skark Laura  

11. Spandel Wojciech  

12. Spyrka Jacek  

13. Targosz Kamil  

14. Troszok Natalia  

15. Worek Nikola  

  

Ilekroć w tym protokole jest mowa o Radzie należy przez to rozumieć Młodzieżową Radę 

Miejską Cieszyna. 

  

Ad 1.   

   

Zgodnie z zapisem § 25 ust. 1 Statutu Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna, przyjętego 

uchwałą nr XLIX/595/23 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 26 stycznia 2023 roku, posiedzenie  

Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna zwołał Przewodniczący Młodzieżowej Rady 

Miejskiej Cieszyna.   

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna – Wojciech  

Spandel, przywitał wszystkich obecnych. Po sprawdzeniu kworum stwierdził, że obrady są 

prawomocne. Lista obecnych gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący zwrócił uwagę na problem z obecnością części Radnych, gdyż niektórzy 

wielokrotnie nie pojawili się na zaplanowanej sesji. 
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Ad 2.   

   

K. Targosz wniósł o zmianę porządku obrad. 

 

Głosowano wniosek w sprawie:  

Przeniesienia punktów: 

6. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania członka Młodzieżowej Rady Miejskiej 

Cieszyna. 

7. Wręczenie zaświadczenia o wyborze na Radnego Młodzieżowej Rady 

Miejskiej Cieszyna nowo powołaną Radną. 

8. Złożenie ślubowania przez nowo powołaną Radną Młodzieżowej Rady 

Miejskiej Cieszyna. 

9. Zapytania do komendanta Straży Miejskiej w Cieszynie i do Komendanta 

Komendy Powiatowej Policji w Cieszynie. 

 

Wyniki głosowania:  

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 3, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne:  

ZA (10)  

Bartosz Cholewa, Judyta Greniuch, Klaudia Gronowska, Paulina Jagiełło, Norbert 

Janik, Andreas Krzyżowski, Wojciech Spandel, Kamil Targosz, Natalia Troszok, Nikola 

Worek 

WSTRZYMUJE SIĘ (3) 

Patryk Lipa, Matylda Markiewicz, Laura Skark 

NIEOBECNI (2)  

Jan Łagowski, Jacek Spyrka 

 

Porządek obrad został zmieniony 

 

Nowy porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie jego prawomocności. 

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania członka Młodzieżowej Rady Miejskiej 

Cieszyna. 

5. Wręczenie zaświadczenia o wyborze na Radnego Młodzieżowej Rady Miejskiej 

Cieszyna nowo powołaną Radną. 

6. Złożenie ślubowania przez nowo powołaną Radną Młodzieżowej Rady Miejskiej 

Cieszyna. 

7. Zapytania do komendanta Straży Miejskiej w Cieszynie i do Komendanta 

Komendy Powiatowej Policji w Cieszynie. 

8. Wręczenie nagród z konkursu „Logo Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna”. 

9. Sprawy mieszkańców. 
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10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

c) Zaopiniowania uchwały Parlamentu Młodych Rzeczypospolitej Polskiej „Nic o 

nas bez nas”. 

d) Deklaracji współpracy na rzecz aktywizacji środowiska akademickiego. 

11. Omówienie organizacji konferencji o prawach ucznia. 

12. Omówienie proponowanych działań do przeprowadzenia we współpracy z Radą 

Pożytku Publicznego w Cieszynie. 

13. Interpelacje i wnioski Radnych. 

14. Oświadczenia i sprawy różne. 

15. Zamknięcie sesji. 

 

 

Ad 3.   

   

Przewodniczący stwierdził, iż nikt nie wniósł poprawek do protokołu z VI sesji Rady z 17 

listopada 2023, tym samym stwierdzając, że protokół został przyjęty. 

  

Ad 4. 

  

Przewodniczący przypomniał, iż stwierdzenie wygaśnięcia mandatu Radnego w drodze 

głosowania nastąpi na skutek zrzeczenia się przez Radnego mandatu. Zgodnie z §28 pkt 1 

oraz §30 Statutu Rady wygaśnięcie Mandatu stwierdza Rada w drodze uchwały. 

 

Głosowano w sprawie:  

Stwierdzenia wygaśnięcia mandatu członka Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne:  

ZA (13)  

Bartosz Cholewa, Judyta Greniuch, Klaudia Gronowska, Paulina Jagiełło, Norbert 

Janik, Andreas Krzyżowski, Patryk Lipa, Matylda Markiewicz, Laura Skark, Wojciech 

Spandel, Kamil Targosz, Natalia Troszok, Nikola Worek 

NIEOBECNI (2)  

Jan Łagowski, Jacek Spyrka 

 

Uchwała VII/16/23 

 

  



5   

   

Na podstawie uchwały VII/16/23 Rady, powstałej na skutek zrzeczenia się Mandatu Radnego 

przez pana Patryka Wojtasa, utracił on status Radnego Młodzieżowej Rady Miejskiej w 

Cieszynie. 

 

Zgodnie z § 16 ust. 1 i 2 Statutu Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna, przyjętego uchwałą 

nr XLIX/595/23 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 26 stycznia 2023 roku, komisja wyborcza 

urzędu stwierdziła, iż kandydatem, który uzyskał kolejno największą liczbę głosów i wyraził 

chęć objęcia mandatu, jest pani Nikola Worek. 

 

Ad 5. 

 

Zostało wręczone zaświadczenie o wyborze na Radnego Rady. 

 

Ad 6. 

 

Przewodniczący odczytał rotę ślubowania. Radna Nikola Worek złożyła ślubowanie. 

 

Ad 7. 

 

… 

 

Ad 8. 

 

Burmistrz Miasta Cieszyna wraz z przewodniczącym Rady wręczyli nagrody za konkurs 

„Logo Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna”.  

 

Przerwa w obradach 16
27

-16
40 

 

K. Gronowska opuściła obrady 

 

Ad 9. 

 

Żaden z mieszkańców nie zgłosił Radzie żadnych wniosków, spraw ani problemów. 

 

Ad 10. a) 

 

Protokolant wyświetlił uchwałę Parlamentu Młodych Rzeczypospolitej Polskiej „Nic o nas 

bez nas”. J. Greniuch powiedziała, iż jej zdaniem minister ds. Młodzieży nie powinien być 

ograniczony maksymalnym progiem wiekowym 30 lat, ponieważ niektóre osoby w tym wieku 

nie są w cale zainteresowane młodzieżą, a są też dwa razy starsze osoby, którym ta tematyka 

jest bardzo bliska i wiek nie jest wyznacznikiem jakości pracy wykonywanej przez tą osobę. 

M. Markiewicz wyraziła przeciwną opinię. Stwierdziła, iż są różne sposoby „dbania” o 

młodzież i osoba starsza może to odczuwać inaczej niż osoby młodsze. K. Targosz zwrócił 

uwagę, iż młodzież mogłaby przychylniej patrzeć na osobę młodszą. Poruszył także kwestię 

środków pieniężnych przeznaczanych na Młodzieżowe Rady Miejskie, gdzie jego zdaniem 
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powinny one zostać zwiększone w obu przypadkach: próg procentowy do 0,015% wydatków 

gminy oraz w przypadku przekroczenia 0,015% wydatków gminny 15 000 zł powinien być 

nie mniejszy niż 15 000 zł. Zaproponował również, aby do budżetu Rady nie wliczały się 

koszty delegacji i dojazdów na sesję, aby Radni nie musieli wybierać między przeznaczaniem 

środków bezpośrednio na rzecz młodzieży lub rozwojem wiedzy w celu poprawnego 

reprezentowania tejże grupy społecznej. Zaproponowała także, aby poza wymienionymi 

Radami i sejmikami uwzględnić także Rady Miast i Rady Miejskiej, które prawdopodobnie 

przez przypadek zostały pominięte. W. Spandel wyraził aprobatę dla propozycji przedmówcy. 

 

Głosowano wniosek w sprawie:  

Pozostawienia granicy wiekowej 30 lat dla proponowanego członka Rady Ministrów 

ds. Młodzieży. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJE SIĘ: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  

ZA (8)  

Bartosz Cholewa, Paulina Jagiełło, Norbert Janik, Andreas Krzyżowski, Matylda 

Markiewicz, Wojciech Spandel, Kamil Targosz, Natalia Troszok 

PRZECIW (2) 

Judyta Greniuch, Nikola Worek 

WSTRZYMUJE SIĘ (2) 

Patryk Lipa, Laura Skark 

NIEOBECNI (3)  

Klaudia Gronowska, Jan Łagowski, Jacek Spyrka 

 

Głosowano w sprawie:  

Poparcia postulatów zawartych w uchwale „Nic o nas bez nas” Parlamentu Młodych 

Rzeczypospolitej Polskiej. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  

ZA (11) 

Bartosz Cholewa, Judyta Greniuch, Paulina Jagiełło, Norbert Janik, Andreas 

Krzyżowski, Matylda Markiewicz, Laura Skark, Wojciech Spandel, Kamil Targosz, 

Natalia Troszok, Nikola Worek 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Patryk Lipa 

NIEOBECNI (3)  

Klaudia Gronowska, Jan Łagowski, Jacek Spyrka 

 

Uchwała VII/17/23 

 

Ad 10. b) 
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W. Spandel powiedział, iż jego zdaniem deklaracja jest napisana w bardzo przystępny sposób 

i uważa, iż nie wymaga żadnych zmian. J. Greniuch podkreśliła, iż jest za podjęciem 

deklaracji, jednakże podała w wątpliwość czy środowiska akademickie są w obszarze działań 

Rady, ponieważ zgodnie z uchwała VI/14/23 Rady, młodzież to osoby między 13 a 20 rokiem 

życia. W. Spandel wyraził opinię, iż to nie stoi na przeszkodzie, ponieważ niektóre osoby na 

pierwszym i drugim roku studiów zwierają się w tym wieku, a poza tym nawet gdyby się nie 

zawierały, to nic nie szkodzi na drodze do podjęcia współpracy. 

Radni odbyli dyskusję na temat deklaracji. 

 

Głosowano wniosek w sprawie:  

Podjęcia deklaracji współpracy na rzecz aktywizacji środowiska akademickiego. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  

ZA (11)  

Bartosz Cholewa, Paulina Jagiełło, Norbert Janik, Andreas Krzyżowski, Patryk Lipa, 

Matylda Markiewicz, Laura Skark, Wojciech Spandel, Kamil Targosz, Natalia Troszok, 

Nikola Worek 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Judyta Greniuch 

NIEOBECNI (3)  

Klaudia Gronowska, Jan Łagowski, Jacek Spyrka 

 

Ad 11. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Szkolnictwa przedstawił stanowisko tejże komisji. Podkreślił 

wagę tego przedsięwzięcia oraz oświadczył, iż wymaga ono zaangażowania pracy całej Rady. 

W. Spandel stwierdził, iż dziś należałoby już ustalić: termin, dokładny temat, ekspertów oraz 

formułę i termin co szczątkowo zostało ustalone na poprzedniej sesji. Zaproponował, aby 

wydarzeni odbyło się w kinie, gdzie są 224 miejsca, podzielić konferencje na 3 panele: 

ogólnikowo o prawach ucznia, jak skontrolować statut szkoły oraz panel ekspercki. Każdy 

uczestnik otrzymałby broszurę o prawach ucznia oraz zaświadczenia o udziale. Jego zdaniem, 

aby trwała od 8:00 do 13:00. Proponowani eksperci to Stowarzyszenie Umarłych Statutów 

oraz Kogutorium (nie kuratorium). Zasugerował również, że zaproszenie powinno zostać 

przede wszystkim skierowane do trójek klasowych oraz przedstawicieli szkół, ale pozostali 

uczniowie także będą się mogli zgłaszać. J Greniuch zaproponowała, aby przed konferencją 

także w mediach zrobić post o mobbingu ze strony nauczycieli. K. Targosz zapytał jakie 

pytania Radni proponują umieścić w ankiecie. J. Greniuch podała w wątpliwość słuszność 

przeprowadzenia ankiety przed konferencją ze względu na możliwy brak wiedzy. 

Mieszkanka uczestnicząca w sesji zasugerowała, że wtedy właśnie młodzież by się 

dowiedziała czy ich poprzednie myślenie było prawidłowe, a ewentualne błędy zostałyby 

sprostowane. P. Jagiełło zaproponowała, aby ankietę przeprowadzić w trakcie konferencji. 
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A. Krzyżowski wyraził opinię, iż ankieta głównie składałaby się z pytań zamkniętych, które 

nakierowałyby Radę na główne problemy, które należałoby omówić na konferencji, dlatego 

powinna zostać przeprowadza przed. 

 

Głosowano wniosek w sprawie:  

Przeprowadzenia ankiety przed konferencją. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  

ZA (9)  

Paulina Jagiełło, Norbert Janik, Andreas Krzyżowski, Patryk Lipa, Matylda Markiewicz, 

Laura Skark, Kamil Targosz, Natalia Troszok, Nikola Worek 

PRZECIW (2) 

Bartosz Cholewa, Wojciech Spandel 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Judyta Greniuch 

NIEOBECNI (3)  

Klaudia Gronowska, Jan Łagowski, Jacek Spyrka 

 

Głosowano wniosek w sprawie:  

Przeprowadzenia ankiety w trakcie konferencji. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 8, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  

ZA (8)  

Paulina Jagiełło, Norbert Janik, Andreas Krzyżowski, Patryk Lipa, Matylda Markiewicz, 

Kamil Targosz, Natalia Troszok, Nikola Worek 

PRZECIW (4) 

Bartosz Cholewa, Judyta Greniuch, Laura Skark, Wojciech Spandel 

NIEOBECNI (3)  

Klaudia Gronowska, Jan Łagowski, Jacek Spyrka 

 

W. Spandel zaproponował, aby samo omówienie ankiety przeprowadzić na następnej sesji. 

K. Targosz wyraził sprzeciw, ponieważ jego zdaniem będzie to za mały odstęp czasu od 

konferencji, tym bardziej po uwzględnieniu dwóch tygodni ferii. Radni w dyskusji powierzyli 

stworzenie ankiety Komisji ds. Szkolnictwa. Ankieta w późniejszym terminie ma zostać 

podana Radzie do zatwierdzenia. 

 

Rada wyraziła aprobatę dla zaproponowanego terminu odbycia się konferencji, tj. 23 lutego 

2024. 

 

K. Targosz zaproponował, aby przesunąć konferencję o pół godziny, ze względu, iż lekcje 

zaczynają się o 8:00 a uczniowie jeszcze muszą dojść. Rada wyraziła aprobatę. 
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W. Spandel przedstawił proponowanych ekspertów. Rada wyraziła aprobatę dla zaproszenia 

zaproponowanych ekspertów. 

B. Cholewa zaproponował, aby zaprosić także jako jednego z ekspertów nauczyciela z I LO 

w Cieszynie, który jest doktorem prawa. Rada wyraziła aprobatę. 

 

K. Targosz przypomniał, iż na poprzedniej sesji podjęto decyzję, aby Komisja ds. 

Szkolnictwa wraz z Komisją informacyjną stworzyła broszurę o prawach ucznia. 

Zaproponował, aby zaniechać to działanie i skorzystać z broszur przygotowanych przez 

organizacje, które będą przemawiać na konferencji. Rada wyraziła aprobatę. 

 

Ad 12. 

 

K. Targosz zaproponował podjęcie uchwały intencyjnej. 

 

Głosowano wniosek w sprawie:  

Podjęcie współpracy z Gminną Radą Pożytku Publicznego poprzez uchwałę intencyjną. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  

ZA (12)  

Bartosz Cholewa, Judyta Greniuch, Paulina Jagiełło, Norbert Janik, Andreas 

Krzyżowski, Patryk Lipa, Matylda Markiewicz, Laura Skark, Wojciech Spandel, Kamil 

Targosz, Natalia Troszok, Nikola Worek 

NIEOBECNI (3)  

Klaudia Gronowska, Jan Łagowski, Jacek Spyrka 

 

Przerwa w obradach 17
48

-18
00

 

 

K. Targosz złożył wniosek formalny o dodanie do porządku obrad zaopiniowanie programu 

współpracy gminy Cieszyn z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami działającymi w 

zakresie pożytku publicznego na rok 2024, zdanie sprawozdań z spotkań na których Radni 

byli w imieniu Rady oraz omówienie funkcjonowania Komisji ds. współpracy. 
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Głosowano wniosek w sprawie:  

Dodania do porządku obrad zaopiniowanie programu współpracy gminy Cieszyn z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami działającymi w zakresie pożytku 

publicznego na rok 2024. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 1, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJE SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  

ZA (9)  

Bartosz Cholewa, Judyta Greniuch, Norbert Janik, Andreas Krzyżowski, Patryk Lipa, 

Wojciech Spandel, Kamil Targosz, Natalia Troszok, Nikola Worek 

PRZECIW (2) 

Matylda Markiewicz, Laura Skark 

BRAK GŁOSU (1) 

Paulina Jagiełło 

NIEOBECNI (3) 

Klaudia Gronowska, Jan Łagowski, Jacek Spyrka 

 

Głosowano wniosek w sprawie:  

Dodania do porządku obrad zdania sprawozdań z ze spotkań na których Radni 

reprezentowali Radę. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 1, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJE SIĘ: 8, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  

ZA (1)  

Kamil Targosz 

PRZECIW (3) 

Judyta Greniuch, Andreas Krzyżowski, Wojciech Spandel 

WSTRZYMUJE SIĘ (8) 

Bartosz Cholewa, Paulina Jagiełło, Norbert Janik, Patryk Lipa, Matylda Markiewicz, 

Laura Skark, Natalia Troszok, Nikola Worek 

NIEOBECNI (3) 

Klaudia Gronowska, Jan Łagowski, Jacek Spyrka 
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Głosowano wniosek w sprawie:  

Dodania do porządku obrad omówienie funkcjonowania Komisji ds. Współpracy. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  

ZA (11)  

Bartosz Cholewa, Judyta Greniuch, Paulina Jagiełło, Norbert Janik, Andreas 

Krzyżowski, Patryk Lipa, Matylda Markiewicz, Laura Skark, Wojciech Spandel, Kamil 

Targosz, Natalia Troszok 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Nikola Worek 

NIEOBECNI (3) 

Klaudia Gronowska, Jan Łagowski, Jacek Spyrka 

 

Porządek obrad został zmieniony 

 

Nowy porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie jego prawomocności. 

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania członka Młodzieżowej Rady Miejskiej 

Cieszyna. 

5. Wręczenie zaświadczenia o wyborze na Radnego Młodzieżowej Rady Miejskiej 

Cieszyna nowo powołaną Radną. 

6. Złożenie ślubowania przez nowo powołaną Radną Młodzieżowej Rady Miejskiej 

Cieszyna. 

7. Zapytania do komendanta Straży Miejskiej w Cieszynie i do Komendanta 

Komendy Powiatowej Policji w Cieszynie. 

8. Wręczenie nagród z konkursu „Logo Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna”. 

9. Sprawy mieszkańców. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Zaopiniowania uchwały Parlamentu Młodych Rzeczypospolitej Polskiej 

„Nic o nas bez nas”. 

b) Deklaracji współpracy na rzecz aktywizacji środowiska akademickiego. 

11. Omówienie organizacji konferencji o prawach ucznia. 

12. Omówienie proponowanych działań do przeprowadzenia we współpracy z Radą 

Pożytku Publicznego w Cieszynie. 

13. Zaopiniowanie programu współpracy gminy Cieszyn z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami działającymi w zakresie pożytku publicznego 

na rok 2024 

14. Omówienie funkcjonowania Komisji ds. Współpracy 

15. Interpelacje i wnioski Radnych. 

16. Oświadczenia i sprawy różne. 
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17. Zamknięcie sesji 

 

Ad 13. 

 

W. Spandel wyraził opinię, iż w omawianym dokumencie nie wystąpiły żaden znaczące 

zmiany. J. Greniuch zaproponowała, aby następnym razem przy omawianiu dokumentów 

zaprosić osoby biegłe w danym temacie, aby mogły wytłumaczyć lub doradzić Radzie. 

K. Targosz przedstawił zawarte w nowej wersji programu zmiany. Zwrócił uwagę na brak 

uśnięcie spisu treści. 

 

N. Troszok opuściła obrady. 

 

Głosowano w sprawie:  

Zaopiniowania programu współpracy gminy Cieszyn z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami działającymi w zakresie pożytku publicznego na rok 2024. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne:  

ZA (11)  

Bartosz Cholewa, Judyta Greniuch, Paulina Jagiełło, Norbert Janik, Andreas 

Krzyżowski, Patryk Lipa, Matylda Markiewicz, Laura Skark, Wojciech Spandel, Kamil 

Targosz, Natalia Troszok, Nikola Worek 

NIEOBECNI (4) 

Klaudia Gronowska, Jan Łagowski, Jacek Spyrka, Natalia Troszok 

 

Ad 14. 

 

Radni w drodze dyskusji omówili funkcjonowanie Komisji ds. Współpracy. Przewodnicząca 

komisji przedstawiła swoje stanowisko. W znacznym stopniu w dyskusji brali także udział:  

W. Spandel, J. Greniuch, K. Targosz, A. Krzyżowski. 

 

B. Cholewa opuścił obrady. 

 

Przerwa w obradach 19
00

-19
08

 

 

Ad 15. 

 

Żaden z Radnych nie zgłosił wniosku lub interpelacji 
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Ad 16. 

 

J. Greniuch przekazała informację, iż odbyła się Komisja Spraw Społecznych Rady 

Miejskiej, na której została przekazana informacja o planowanej debacie o bezpieczeństwie w 

Cieszynie w nowym roku kalendarzowym, gdzie Rada zostanie zaproszona. Złożyła też 

prośbę do przewodniczącego Komisji Informacyjnej, aby w miarę możliwości przeprowadzić 

ankietę wśród uczniów na temat bezpieczeństwa. 

 

J. Greniuch i W. Spandel powiadomił Radę o odbytym spotkaniu w piątek, które było 

podsumowaniem projektu „Gościnny Cieszyn”. 

 

J. Greniuch poinformowała o spotkaniu kończącym III edycję szkoły liderów  

 

M. Markiewicz opuściła salę obrad. 

 

W. Spandel przedstawił propozycję MOPS-u w sprawie współpracy 

 

K. Targosz złożył zapytanie o organizację turnieju e-sportowego. Przewodniczący 

oświadczył, iż ze względów organizacyjnych przeprowadzenie tego wydarzenia było 

niemożliwe, dlatego wraz z Komisją ds. Kultury i Sportu oraz po konsultacji z nim została 

podjęta decyzję o jego przeniesieniu tego wydarzenia. P. Lipa przekazał dotychczasowe 

poczynania komisji w ramach przygotowań do turnieju. 

 

K. Targosz złożył zapytanie czy Rada zamierza przygotować jakieś wydarzenie na czas ferii. 

W. Spandel wyraził opinię, iż Konferencja jest rzeczą, która wymaga dużego zaangażowania 

i jego zdaniem tym razem nie należy podejmować żadnego przedsięwzięcia. 

 

K. Targosz przypomniał o planowanym omawianiu zmiany godzin sesji, jednakże ze względu 

na małą ilość Radnych zaproponował odroczenie tego tematu. 

 

K. Targosz wraz z mieszkanką Cieszyna zaproponowali, aby wysłać informacje do szkół, że 

mogą wysyłać na maila Rady informacje o osiągnięciach uczniów, które Komisja 

Informacyjna przekazywałaby do „Wiadomości Ratuszowych” co stanowiłoby dobrą 

promocję zarówno dla Rady jak i młodzieży. W. Spandel wyraził pełne poparcie dla tego, aby 

widomości o sukcesach młodzieży się pojawiały, ale jednocześnie zaznaczył, że takie 

wiadomości się pojawiają, bo każdy ma możliwość wysyłania do redakcji artykułów, tylko po 

prostu dyrektorzy nie zawsze z tego korzystają. 

 

K. Targosz oświadczył, iż pracownica z wydziału Promocji Zdrowia ze Starostwa Powiatu 

Cieszyńskiego wyraziła chęć współpracy z Radą przy prowadzeniu konkursu „Zdrowie po 

Cieszyńsku”. 
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Ad 12. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad i niewnoszenia dalszych spraw przewodniczący 

Młodzieżowej Rady Miejskiej – Wojciech Spandel zakończył posiedzenie. 

 

 

    

  

 

Protokołował  

  

…………………………………  

  

  

Przewodniczący  

  

…………………………………  


